
 
 

Jegyzőkönyv 
 
Készült: Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Köznevelési, 
Ifjúsági, Sport és Civil Bizottsága 2021. október 21-én (csütörtök) 0800 órai kezdettel 
tartott nyilvános üléséről. 
 
Az ülés helye: Veszprém, Polgármesteri Hivatal, Komjáthy terem 
 
Az ülésen megjelent:  Sótonyi Mónika bizottsági elnök 
 a bizottság képviselő tagjai közül:  
  Benczik Gabriella alelnök 
  Csik Richárd 
  Zakar Csaba 
 a bizottság nem képviselő, külső szakértő tagjai közül: 
  Sőregi Attila 
  Vinkler Beáta 
 Meghívottak és megjelentek: 
  Wéber László Kábítószerügyi Egyeztető Fórum elnöke 
  Halmay Gábor képviselő 
  Takácsné Kovács Éva óvodavezető 
  Tóthné Martinkovics Erika óvodavezető 
  Major Ildikó óvodavezető 
  Lattenstein Jánosné óvodavezető 
  Magasi Anikó irodavezető 
  Rónai Tamás sport ügyintéző 
  Mészáros Éva csoportvezeő 
  Kicska Andrea szervezési referens 
  Dr. Lohonyai Bernadett csoportvezető 
  Dr. Kolodics Sára Luca jogi referens 
  Haizler Mihályné bizottsági referens 
 
Sótonyi Mónika, a Bizottság elnöke köszöntötte a megjelenteket, külön az 
óvodavezetőket, a vendégeket, a hivatal dolgozóit. 
 
Sótonyi Mónika, a Bizottság elnöke elmondta, hogy mielőtt a konkrét napirendi 
pontok tárgyalását megkezdenék, szeretné bemutatni Haizler Mihály Istvánné Ildikót, 
aki a Bizottság új referense lesz Schmidmajer Ádám helyett, aki a múlt hónapban 
távozott. Megkérte, hogy mondjon magáról 1-2 gondolatot.  
 
Haizler Mihály Istvánné bizottsági referens bemutatkozásában elmondta, hogy 
2013 óta dolgozik a polgármesteri hivatalban, 2020-ig a Kádártai és az Eplényi 
ügyfélszolgálati irodában látta el feladatait, majd 2021. májustól a közgyűlési 
csoportban dolgozik, többek közt a nemzetiségek és a kistérségi társulás és Eplény 
képviselő-testületeihez kapcsoló feladatokat látja el. Nagy örömmel vette, hogy őt 
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választották az új bizottsági referensnek. Bárkinek segítségre van szüksége, nagyon 
szívesen segít. Megköszönte a lehetőséget. 
 
Sótonyi Mónika, a Bizottság elnöke szeretettel köszöntötte, és jó munkát kívánt 
ebben a csapatban. További személyi változásról is tájékoztatta a Bizottságot. A 
távozott Schmidmajer Ádám sportreferens státuszát szerencsére gyorsan sikerült 
betölteni, és szeretettel köszönti Rónai Tamás új sportreferenst. Ha bárkinek ezzel 
kapcsolatban kérdése van, keressék őt majd bizalommal. Megkérte Rónai Tamást, 
hogy ő is mondjon magáról pár gondolatot.  
 
Rónai Tamás sport ügyintéző köszöntötte a bizottság tagjait. Magáról annyit 
szeretne mondani, hogy tősgyökeres veszprémi, tanulmányait is itt végezte 
gazdaságtudományi karon. A tanulmányai után 9 évig egy biztosítónál dolgozott. Ezt 
követően két sportegyesületnél helyezkedett el. Egyiknél projektmenedzseri, a 
másiknál pedig adminisztrációs munkákat végzett. Legutóbb pedig a Naplónál 
dolgozott mint sportújságíró. Úgy gondolja, hogy ez az új munkakör kézenfekvő lesz, 
ugyanis gyermekkora óta a sport tölti ki a mindennapjait. Reméli, hogy sikerül 
beilleszkednie ide az önkormányzathoz, és jól fog menni a közös munka.  
 
Sótonyi Mónika, a Bizottság elnöke Rónai Tamásnak is megköszönte a 
bemutatkozást, és sok sikert kívánt a továbbiakban.  
Elmondta, hogy még egy személyi változás történt. Mint látják, Molnár Dániel nincs 
jelen. Előzetesen már jelezte, hogy a mai Bizottsági ülésen nem fog részt venni. 
Olyannyira nem, hogy a jövőben sem, ugyanis visszaadta a mandátumát, lemondott 
erről a tisztségéről. Új munkahelyet talált, így azt nem tudja már a bizottsági 
munkájával összeegyeztetni. A jövőben ki fogja a személyét pótolni, erről még nem 
tud tájékoztatást adni, azt majd a Közgyűlés fogja tárgyalni.  
 
Sótonyi Mónika, a Bizottság elnöke ezután megállapította, hogy a Bizottság 7 
tagjából 6 fő megjelent, Molnár Dániel előre jelezte távollétét, így a bizottság 
határozatképes. 
 
Sótonyi Mónika, a Bizottság elnöke kérte a bizottság tagjait, a napirendek 
elfogadása előtt szavazzanak a „Jelentés a lejárt határidejű határozatok 
végrehajtásáról” szóló előterjesztésről.  
 
A napirendi ponttal kapcsolatban kérdés, hozzászólás nem volt, szavazásra bocsátotta 
az előterjesztéshez tartozó határozati javaslat elfogadását.  
 
Megállapította, hogy a Bizottság jelen lévő 6 tagja 6 igen szavazattal meghozta a 
következő határozatot: 
 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Köznevelési, Ifjúsági, Sport és Civil Bizottság 

19/2021. (X.21.) határozata 

a lejárt határidőjű határozatok végrehajtásáról 
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Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Köznevelési, Ifjúsági, 
Sport és Civil Bizottsága az 6/2021. (IX. 21.), 11/2021. (IX. 21.), 12/2021. (IX. 21.); 
13/2021. (IX. 21.), 14/2021. (IX. 21.), 15/2021. (IX. 21.), 16/2021. (IX. 21.), 17/2021. 
(IX. 21.) és a 18/2021. (IX. 21.) bizottsági határozat végrehajtásáról szóló jelentést 
tudomásul veszi. 
 
 
Sótonyi Mónika, a bizottság elnöke megkérdezte, hogy a napirenddel 
kapcsolatban van-e kérdés, hozzászólás vélemény.  
 
A napirenddel kapcsolatban, hozzászólás nem volt, szavazásra bocsátotta a 
napirendet.  
 
Megállapította, hogy a Bizottság jelen lévő 6 tagja 6 igen szavazattal meghozta a 
következő határozatot: 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése  
Köznevelési, Ifjúsági, Sport és Civil Bizottságának 

20/2021. (X. 21.) határozata 
a napirend elfogadásáról 

 
Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Köznevelési, Ifjúsági, 
Sport és Civil Bizottsága 2021. október 21-i ülésének napirendjét az alábbiak szerint 
állapítja meg: 
 
Napirendi pontok: 
 
1. Döntés a Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata fenntartásában 

működő óvodák vezetőinek – az intézmény tevékenységéről szóló – a 
2020/2021-es nevelési évről készített átfogó beszámolójának 
elfogadásáról  
Előterjesztő: Sótonyi Mónika, a Köznevelési, Ifjúsági, Sport és Civil Bizottság 
elnöke 

 
2. Döntés Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének az 

Önkormányzat által ellátott sporttal kapcsolatos feladatokról szóló 
önkormányzati rendelet megalkotásáról 
Előterjesztő: Porga Gyula polgármester 

 
3. Döntés közfeladat-ellátási szerződés megkötéséről a Veszprémi 

Labdarúgó és Sportszervező Kft.-vel 
Előterjesztő: Porga Gyula polgármester 

 
4. Döntés a Veszprémi Petőfi Színház és a Kabóca Bábszínház 2019-2021. 

közötti időszakra vonatkozó fenntartói megállapodások teljesüléséről 
szóló záró beszámolójának elfogadásáról és új fenntartói 
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megállapodások megkötéséről a 2022-2024. közötti időszakra 
vonatkozóan 
Előterjesztő: Porga Gyula polgármester 

 
5. Döntés az Ultimátum Állatvédelmi Alapítvánnyal kötendő támogatási 

szerződés jóváhagyásáról 
Előterjesztő: Porga Gyula polgármester 

 
6. Döntés Kábítószerügyi Stratégia elfogadásáról 

Előterjesztő: Hegedűs Barbara alpolgármester 
 
7. Döntés Veszprém Város Ifjúsági Kerekasztal létrehozásáról szóló 

202/2020. (VI. 26.) közgyűlési határozat módosításáról 
Előterjesztő: Hegedűs Barbara alpolgármester 

 
8. Egyebek 
 
 
Napirendek tárgyalása: 
 
1. Döntés a Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata fenntartásában 

működő óvodák vezetőinek – az intézmény tevékenységéről szóló – a 
2020/2021-es nevelési évről készített átfogó beszámolójának 
elfogadásáról  
Előterjesztő: Sótonyi Mónika, a Köznevelési, Ifjúsági, Sport és Civil Bizottság elnöke 

 
Sótonyi Mónika, a Bizottság elnöke: Ez az előterjesztés mind a hat körzeti 
óvodánknak a beszámolóját tartalmazza. Előzetesen kettő óvodavezető jelezte a 
távolmaradását, Sándor Edit, illetve Szafner Ágnes. 
 
8:05 perckor megérkezett Takácsné Kovács Éva óvodavezető. 
 
Sótonyi Mónika, a Bizottság elnöke: Köszönetet szeretne mondani mindegyik 
óvoda vezetőjének, mert ez egy rendkívüli nevelési év volt. El lehet mondani, hogy ez 
volt az az év, ami leginkább rugalmasságot, kreativitást és naprakész tudást igényelt, 
hiszen a koronavírus miatti pandémiás helyzet már nagyon erősen érintette az 
óvodákat is. Hol csoportokat, hol konkrétan az intézményeket kellett zárni, hol 
ügyeletet tartani. Nagyon szépen helyt álltak ebben, és ezt nagyon szépen köszöni 
ezen a fórumon is. De nyilván ehhez kellettek a szülők és a gyerekek is, hogy ebben a 
furcsaságokkal teli évben ők is könnyedén vegyék az akadályokat. Azt gondolja, hogy 
fontos azt is megemlíteni, hogy minden lehetőséget megragadtak annak érdekében, 
hogy a nevelés és az oktatás ezen a rendkívüli éven belül is meg tudjon valósulni. Az 
online világtól sem riadtak vissza, állták a sarat, és ott is próbálták tartani a kapcsolatot 
a gyerekekkel, a szülőkkel. A szakmai képzéseket is online végezték el, hiszen meg 
voltak fosztva, hogy a szakmai fórumokon személyesen vegyenek részt. Ezt is nagyon 
köszöni. Köszöni a beszámolókban megfogalmazottakat, itt egyértelműen 
megmutatkozik, hogy az óvodapedagógus hiánnyal továbbra is küzdelem van. Nagyon 
reméli, hogy ez a jövőben valamilyen formában megoldódik. Köszöni azt is, hogy 
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jelezték, hogy a VKSZ Zrt.-vel szoros együttműködésben tudtak együtt dolgozni. Jó 
érzés volt ezt olvasnia, hogy ha bármi probléma volt az intézménynél, és keresték a 
VKSZ Zrt. munkatársait, akkor ők a lehetőségükhöz mérten egyből próbálták 
mindezeket orvosolni. Ennyi kiegészítést szeretett volna ehhez hozzáfűzni. Kérdezi a 
bizottság tagjait, hogy van-e hozzászólás, vélemény a beszámolókkal kapcsolatban?  
 
Zakar Csaba önkormányzati képviselő, a Bizottság tagja: Kérdése lenne az 
Egry úti óvodával kapcsolatban. Komoly problémákat írtak a vizesblokkról, kérdezné, 
hogy a jótállás vagy a szavatosság a vállalkozó részéről fennáll-e még. Kicsap a víz a 
wc-ből és a zuhanyzónál nem megy le a víz. A másik pedig, hogy az önkormányzat 
tervezi-e a Nárcisz utcai tagóvoda felújítását, mert ott is komoly problémák vannak. 
 
Csik Richárd önkormányzati képviselő: Köszöni a szót. Az Egry úti óvodára 
reflektálna. Ott most több vizes probléma is volt az elmúlt időben. Mivel új az épület, 
akkora özönvízszerű esőnek nem volt kitéve még, mint az elmúlt időszakban, amit 
láttunk, és ezért volt némi beázás. Azt gondolja, hogy igazgató asszony kellő 
hatékonysággal és gyorsasággal próbálta kezelni és kezelte is a kialakult helyzetet. 
A kivitelező kint járt a helyszínen. Ő úgy tudja igazgató asszonytól, hogy ez a probléma 
vizsgálati szakaszában van. Abban bízik, hogy a gyerekbetegségek az új épületben 
előbb-utóbb kijavításra kerülnek. Ennyit tud elmondani tájékoztatásul. 
 
Sótonyi Mónika, a Bizottság elnöke: Ő személy szerint a Nárcisz úti óvoda 
közeljövőbeni felújításáról nem tud, de ez nem zárja ki, hogy ez ne valósuljon meg.  
 
Mészáros Éva csoportvezető: Jelenleg nincs tervben, a legjobb tudása szerint, de 
ez napról napra változhat. 
 
Sótonyi Mónika, a Bizottság elnöke: Igen, amennyiben így lesz, akkor bízik benne, 
hogy mihamarabb tájékoztatást kapnak ezzel kapcsolatosan.  
 
Csik Richárd önkormányzati képviselő: Örömét szeretné kifejezni a tekintetben, 
hogy az elmúlt időszakban rengeteg óvoda újult meg. Azt mindenki tudja, hogy városi 
fenntartásban üzemelnek ezek az óvodák. Szemben az állami iskolákkal, melyeknek 
már kicsit nehezebb a felújítása. Tehát azt mondja, hogy egy kicsit szerencsésebb 
helyzetben vannak azzal, hogy önkormányzati fenntartásban vannak az óvodák. 
Mindenkinek a türelmét szeretnék kérni a tekintetben és bízik benne, hogy minél előbb 
oda tudnak érni minden óvoda felújításához, de máról holnapra ez sajnos nem 
működik, hiszen a pályázati lehetőségek sem teszik lehetővé.  
 
Sótonyi Mónika, a Bizottság elnöke: Ezzel egyetért, ez vitathatatlan. Azt gondolja, 
az is vitathatatlan, hogy eszközbeszerzések, kisebb mértékű fejlesztések, 
korszerűsítések valamilyen formában megvalósultak minden intézményben. Nagyon 
bízik benne, hogy a jövőben minden egyes óvoda oda fog kerülni, ahol abszolút 
korszerű intézményi keretek között, infrastruktúra között tudják ellátni a nevelési 
teendőket, de erre nem tud most garanciát nyújtani. Ha lesz ezzel kapcsolatosan 
információ, akkor minden bizonnyal a közgyűlés is, illetve a bizottság tagjai is 
tájékoztatva lesznek.  
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A napirendi ponttal kapcsolatban további kérdés, hozzászólás nem volt, szavazásra 
bocsátotta az előterjesztéshez tartozó első határozati javaslat elfogadását.  
 
Megállapította, hogy a Bizottság jelen lévő 6 tagja 6 igen szavazattal meghozta a 
következő határozatot: 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Köznevelési, Ifjúsági, Sport és Civil Bizottságának 

21/2021. (X.21.) határozata 
a Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata fenntartásában működő 

Veszprémi Bóbita Körzeti Óvoda vezetőjének – az intézmény 
tevékenységéről szóló – a 2020/2021-es nevelési évről készített átfogó 

beszámolójának elfogadásáról 
 
Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Köznevelési, Ifjúsági, 
Sport és Civil Bizottsága – átruházott hatáskörben eljárva – megtárgyalta „Döntés a 
Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata fenntartásában működő óvodák 
vezetőinek – az intézmény tevékenységéről szóló – a 2020/2021-es nevelési évről 
készített átfogó beszámolójának elfogadásáról” című előterjesztést, és a következő 
döntést hozta:  

 

1. Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Köznevelési, 
Ifjúsági, Sport és Civil Bizottsága – átruházott hatáskörben eljárva – a Veszprém 
Megyei Jogú Város Önkormányzata fenntartásában működő Veszprémi Bóbita 
Körzeti Óvoda intézményvezetőjének az intézmény tevékenységről készített 
átfogó beszámolóját a határozati javaslat melléklete szerinti tartalommal 
elfogadja. 

 

2. Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Köznevelési, 
Ifjúsági, Sport és Civil Bizottsága megállapítja, hogy az intézmény a 2020/2021-
es nevelési évre a munkatervében meghatározott feladatokat eredményesen és 
jó minőségben teljesítette. 
 

3. Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Köznevelési, 
Ifjúsági, Sport és Civil Bizottsága a nemzeti köznevelésről szóló 2011. évi CXC. 
törvény 85. § (3) bekezdésében foglaltakat figyelembe véve felkéri a Bizottság 
elnökét, hogy az intézmény munkájával összefüggő értékelésnek Veszprém 
város honlapján történő megjelentetése iránt tegye meg a szükséges 
intézkedéseket. 

 

4. Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Köznevelési, 
Ifjúsági, Sport és Civil Bizottsága felkéri a Bizottság elnökét, hogy a döntésről 
értesítse az óvoda vezetőjét. 

 

Határidő: 3-4. pont: 2021. október 29. 
Felelős: Sótonyi Mónika, a Köznevelési, Ifjúsági, Sport és Civil Bizottság elnöke 
A végrehajtás előkészítéséért felelős köztisztviselő:  
 Lehoczki Monika irodavezető 
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A napirendi ponttal kapcsolatban további kérdés, hozzászólás nem volt, szavazásra 
bocsátotta az előterjesztéshez tartozó második határozati javaslat elfogadását.  
 
Megállapította, hogy a Bizottság jelen lévő 6 tagja 6 igen szavazattal meghozta a 
következő határozatot: 
 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Köznevelési, Ifjúsági, Sport és Civil Bizottságának 

22/2021. (X.21.) határozata 
a Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata fenntartásában működő 

Veszprémi Csillag Úti Körzeti Óvoda vezetőjének – az intézmény 
tevékenységéről szóló – a 2020/2021-es nevelési évről készített átfogó 

beszámolójának elfogadásáról 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Köznevelési, Ifjúsági, 
Sport és Civil Bizottsága – átruházott hatáskörben eljárva – megtárgyalta „Döntés 
a Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata fenntartásában működő óvodák 
vezetőinek – az intézmény tevékenységéről szóló – a 2020/2021-es nevelési évről 
készített átfogó beszámolójának elfogadásáról” című előterjesztést, és a következő 
döntést hozta:  
 

1. Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Köznevelési, 
Ifjúsági, Sport és Civil Bizottsága – átruházott hatáskörben eljárva – a Veszprém 
Megyei Jogú Város Önkormányzata fenntartásában működő Veszprémi Csillag 
Úti Körzeti Óvoda intézményvezetőjének az intézmény tevékenységről készített 
átfogó beszámolóját a határozati javaslat melléklete szerinti tartalommal 
elfogadja. 

 

2. Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Köznevelési, 
Ifjúsági, Sport és Civil Bizottsága megállapítja, hogy az intézmény a 2020/2021-
es nevelési évre a munkatervében meghatározott feladatokat eredményesen és 
jó minőségben teljesítette. 
 

3. Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Köznevelési, 
Ifjúsági, Sport és Civil Bizottsága a nemzeti köznevelésről szóló 2011. évi CXC. 
törvény 85. § (3) bekezdésében foglaltakat figyelembe véve felkéri a Bizottság 
elnökét, hogy az intézmény munkájával összefüggő értékelésnek Veszprém 
város honlapján történő megjelentetése iránt tegye meg a szükséges 
intézkedéseket. 

 

4. Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Köznevelési, 
Ifjúsági, Sport és Civil Bizottsága felkéri a Bizottság elnökét, hogy a döntésről 
értesítse az óvoda vezetőjét. 

 

Határidő: 3-4. pont: 2021. október 29. 
Felelős: Sótonyi Mónika, a Köznevelési, Ifjúsági, Sport és Civil Bizottság elnöke 
A végrehajtás előkészítéséért felelős köztisztviselő:  

Lehoczki Monika irodavezető 
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A napirendi ponttal kapcsolatban további kérdés, hozzászólás nem volt, szavazásra 
bocsátotta az előterjesztéshez tartozó harmadik határozati javaslat elfogadását.  
 
Megállapította, hogy a Bizottság jelen lévő 6 tagja 6 igen szavazattal meghozta a 
következő határozatot: 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Köznevelési, Ifjúsági, Sport és Civil Bizottságának 

23/2021. (X.21.) határozata 
a Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata fenntartásában működő 

Veszprémi Egry Úti Körzeti Óvoda vezetőjének – az intézmény 
tevékenységéről szóló – a 2020/2021-es nevelési évről készített átfogó 

beszámolójának elfogadásáról 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Köznevelési, Ifjúsági, 
Sport és Civil Bizottsága – átruházott hatáskörben eljárva – megtárgyalta „Döntés a 
Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata fenntartásában működő óvodák 
vezetőinek – az intézmény tevékenységéről szóló – a 2020/2021-es nevelési évről 
készített átfogó beszámolójának elfogadásáról” című előterjesztést, és a következő 
döntést hozta:  

 

5. Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Köznevelési, 
Ifjúsági, Sport és Civil Bizottsága – átruházott hatáskörben eljárva – a Veszprém 
Megyei Jogú Város Önkormányzata fenntartásában működő Veszprémi Egry Úti 
Körzeti Óvoda intézményvezetőjének az intézmény tevékenységről készített 
átfogó beszámolóját a határozati javaslat melléklete szerinti tartalommal 
elfogadja. 
 

6. Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Köznevelési, 
Ifjúsági, Sport és Civil Bizottsága megállapítja, hogy az intézmény a 2020/2021-
es nevelési évre a munkatervében meghatározott feladatokat eredményesen és 
jó minőségben teljesítette. 
 

7. Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Köznevelési, 
Ifjúsági, Sport és Civil Bizottsága a nemzeti köznevelésről szóló 2011. évi CXC. 
törvény 85. § (3) bekezdésében foglaltakat figyelembe véve felkéri a Bizottság 
elnökét, hogy az intézmény munkájával összefüggő értékelésnek Veszprém 
város honlapján történő megjelentetése iránt tegye meg a szükséges 
intézkedéseket. 

 

8. Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Köznevelési, 

Ifjúsági, Sport és Civil Bizottsága felkéri a Bizottság elnökét, hogy a döntésről 

értesítse az óvoda vezetőjét. 

Határidő: 3-4. pont: 2021. október 29. 
Felelős: Sótonyi Mónika, a Köznevelési, Ifjúsági, Sport és Civil Bizottság Elnöke 
A végrehajtás előkészítéséért felelős köztisztviselő:  

Lehoczki Monika irodavezető 
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A napirendi ponttal kapcsolatban további kérdés, hozzászólás nem volt, szavazásra 
bocsátotta az előterjesztéshez tartozó negyedik határozati javaslat elfogadását.  
 
Megállapította, hogy a Bizottság jelen lévő 6 tagja 6 igen szavazattal meghozta a 
következő határozatot: 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Köznevelési, Ifjúsági, Sport és Civil Bizottságának 

24/2021. (X.21.) határozata 
a Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata fenntartásában működő 

Veszprémi Kastélykert Körzeti Óvoda vezetőjének – az intézmény 
tevékenységéről szóló – a 2020/2021-es nevelési évről készített átfogó 

beszámolójának elfogadásáról 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Köznevelési, Ifjúsági, 
Sport és Civil Bizottsága – átruházott hatáskörben eljárva – megtárgyalta „Döntés a 
Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata fenntartásában működő óvodák 
vezetőinek – az intézmény tevékenységéről szóló – a 2020/2021-es nevelési évről 
készített átfogó beszámolójának elfogadásáról” című előterjesztést, és a következő 
döntést hozta:  

 

1. Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Köznevelési, 
Ifjúsági, Sport és Civil Bizottsága – átruházott hatáskörben eljárva – a Veszprém 
Megyei Jogú Város Önkormányzata fenntartásában működő Veszprémi 
Kastélykert Körzeti Óvoda intézményvezetőjének az intézmény tevékenységről 
készített átfogó beszámolóját a határozati javaslat melléklete szerinti 
tartalommal elfogadja. 

2. Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Köznevelési, 
Ifjúsági, Sport és Civil Bizottsága megállapítja, hogy az intézmény a 2020/2021-
es nevelési évre a munkatervében meghatározott feladatokat eredményesen és 
jó minőségben teljesítette. 
 

3. Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Köznevelési, 
Ifjúsági, Sport és Civil Bizottsága a nemzeti köznevelésről szóló 2011. évi CXC. 
törvény 85. § (3) bekezdésében foglaltakat figyelembe véve felkéri a Bizottság 
elnökét, hogy az intézmény munkájával összefüggő értékelésnek Veszprém 
város honlapján történő megjelentetése iránt tegye meg a szükséges 
intézkedéseket. 

 

4. Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Köznevelési, 
Ifjúsági, Sport és Civil Bizottsága felkéri a Bizottság elnökét, hogy a döntésről 
értesítse az óvoda vezetőjét. 

 

Határidő: 3-4. pont: 2021. október 29. 
Felelős: Sótonyi Mónika, a Köznevelési, Ifjúsági, Sport és Civil Bizottság Elnöke 
A végrehajtás előkészítéséért felelős köztisztviselő:  

Lehoczki Monika irodavezető 
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A napirendi ponttal kapcsolatban további kérdés, hozzászólás nem volt, szavazásra 
bocsátotta az előterjesztéshez tartozó ötödik határozati javaslat elfogadását.  
 
Megállapította, hogy a Bizottság jelen lévő 6 tagja 6 igen szavazattal meghozta a 
következő határozatot: 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Köznevelési, Ifjúsági, Sport és Civil Bizottságának 

25/2021. (X.21.) határozata 
a Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata fenntartásában működő 

Veszprémi Ringató Körzeti Óvoda vezetőjének – az intézmény 
tevékenységéről szóló – a 2020/2021-es nevelési évről készített átfogó 

beszámolójának elfogadásáról 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Köznevelési, Ifjúsági, 
Sport és Civil Bizottsága – átruházott hatáskörben eljárva – megtárgyalta „Döntés a 
Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata fenntartásában működő óvodák 
vezetőinek – az intézmény tevékenységéről szóló – a 2020/2021-es nevelési évről 
készített átfogó beszámolójának elfogadásáról” című előterjesztést, és a következő 
döntést hozta:  

 

1. Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Köznevelési, 
Ifjúsági, Sport és Civil Bizottsága – átruházott hatáskörben eljárva – a Veszprém 
Megyei Jogú Város Önkormányzata fenntartásában működő Veszprémi Ringató 
Körzeti Óvoda intézményvezetőjének az intézmény tevékenységről készített 
átfogó beszámolóját a határozati javaslat melléklete szerinti tartalommal 
elfogadja. 
 

2. Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Köznevelési, 
Ifjúsági, Sport és Civil Bizottsága megállapítja, hogy az intézmény a 2020/2021-
es nevelési évre a munkatervében meghatározott feladatokat eredményesen és 
jó minőségben teljesítette. 

 

3. Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Köznevelési, 
Ifjúsági, Sport és Civil Bizottsága a nemzeti köznevelésről szóló 2011. évi CXC. 
törvény 85. § (3) bekezdésében foglaltakat figyelembe véve felkéri a Bizottság 
elnökét, hogy az intézmény munkájával összefüggő értékelésnek Veszprém 
város honlapján történő megjelentetése iránt tegye meg a szükséges 
intézkedéseket. 

 

4. Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Köznevelési, 
Ifjúsági, Sport és Civil Bizottsága felkéri a Bizottság elnökét, hogy a döntésről 
értesítse az óvoda vezetőjét. 

 

Határidő: 3-4. pont: 2021. október 29. 
Felelős: Sótonyi Mónika, a Köznevelési, Ifjúsági, Sport és Civil Bizottság Elnöke 
A végrehajtás előkészítéséért felelős köztisztviselő:  

Lehoczki Monika irodavezető 



 11 

 
 
A napirendi ponttal kapcsolatban további kérdés, hozzászólás nem volt, szavazásra 
bocsátotta az előterjesztéshez tartozó hatodik határozati javaslat elfogadását.  
 
Megállapította, hogy a Bizottság jelen lévő 6 tagja 6 igen szavazattal meghozta a 
következő határozatot: 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Köznevelési, Ifjúsági, Sport és Civil Bizottságának 

26/2021. (X.21.) határozata 
a Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata fenntartásában működő 

Veszprémi Vadvirág Körzeti Óvoda vezetőjének – az intézmény 
tevékenységéről szóló – a 2020/2021-es nevelési évről készített átfogó 

beszámolójának elfogadásáról 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Köznevelési, Ifjúsági, 
Sport és Civil Bizottsága – átruházott hatáskörben eljárva – megtárgyalta „Döntés a 
Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata fenntartásában működő óvodák 
vezetőinek – az intézmény tevékenységéről szóló – a 2020/2021-es nevelési évről 
készített átfogó beszámolójának elfogadásáról” című előterjesztést, és a következő 
döntést hozta:  

 

1. Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Köznevelési, 
Ifjúsági, Sport és Civil Bizottsága – átruházott hatáskörben eljárva – a Veszprém 
Megyei Jogú Város Önkormányzata fenntartásában működő Veszprémi 
Vadvirág Körzeti Óvoda intézményvezetőjének az intézmény tevékenységről 
készített átfogó beszámolóját a határozati javaslat melléklete szerinti 
tartalommal elfogadja. 
 

2. Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Köznevelési, 
Ifjúsági, Sport és Civil Bizottsága megállapítja, hogy az intézmény a 2020/2021-
es nevelési évre a munkatervében meghatározott feladatokat eredményesen és 
jó minőségben teljesítette. 

 

3. Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Köznevelési, 
Ifjúsági, Sport és Civil Bizottsága a nemzeti köznevelésről szóló 2011. évi CXC. 
törvény 85. § (3) bekezdésében foglaltakat figyelembe véve felkéri a Bizottság 
elnökét, hogy az intézmény munkájával összefüggő értékelésnek Veszprém 
város honlapján történő megjelentetése iránt tegye meg a szükséges 
intézkedéseket. 

 

4. Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Köznevelési, 
Ifjúsági, Sport és Civil Bizottsága felkéri a Bizottság elnökét, hogy a döntésről 
értesítse az óvoda vezetőjét. 

 

Határidő: 3-4. pont: 2021. október 29. 
Felelős:  Sótonyi Mónika,  
  a Köznevelési, Ifjúsági, Sport és Civil Bizottság Elnöke 
A végrehajtás előkészítéséért felelős köztisztviselő:  
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2.  Döntés Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének az 

Önkormányzat által ellátott sporttal kapcsolatos feladatokról szóló 
önkormányzati rendelet megalkotásáról 
Előterjesztő: Porga Gyula polgármester 

 
Sótonyi Mónika, a Bizottság elnöke: A napirendi ponttal kapcsolatban annyit 
szeretne elmondani, hogy a múlt hónapban ezt már tárgyalta és véleményezte a 
Bizottság. Mivel nem született akkor módosító javaslat, elfogadták, hogy egyetértenek 
az eléjük tárt előterjesztéssel. Gyakorlatilag ez van most itt a Bizottság előtt. A múlt 
hónapban megismerték, tárgyalták, ő továbbra is jónak tartja, és azt gondolja, hogy 
átláthatóbb, sokkal világosabban megfogalmazásra kerültek benne a támogatás és az 
elszámolás feltételei is, sokkal lekövethetőbb. 
 
A napirendi ponttal kapcsolatban további kérdés, hozzászólás nem volt, szavazásra 
bocsátotta az előterjesztéshez tartozó határozati javaslat elfogadását.  
 
Megállapította, hogy a Bizottság jelen lévő 6 tagja 6 igen szavazattal meghozta a 
következő határozatot: 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Köznevelési, Ifjúsági, Sport és Civil Bizottságának 

27/2021. (X. 21.) határozata 
a „ Döntés Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének az 

Önkormányzat által ellátott sporttal kapcsolatos feladatokról szóló 
önkormányzati rendelet megalkotásáról” című előterjesztésről 

 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Köznevelési, Ifjúsági, 
Sport és Civil Bizottsága megtárgyalta a „Döntés Veszprém Megyei Jogú Város 
Önkormányzata Közgyűlésének az Önkormányzat által ellátott sporttal kapcsolatos 
feladatokról szóló önkormányzati rendelet megalkotásáról” szóló előterjesztést. A 
Bizottság javasolja a Közgyűlésnek az előterjesztéshez tartozó rendelet-tervezet 
elfogadását.  

 
3. Döntés közfeladat-ellátási szerződés megkötéséről a Veszprémi 

Labdarúgó és Sportszervező Kft.-vel 
Előterjesztő: Porga Gyula polgármester 

 
Sótonyi Mónika, a Bizottság elnöke: A napirendi pontban szereplő előterjesztés 
előttük volt már múlt hónapban, akkor amiatt nem került közgyűlési tárgyalásra, mert 
az MNV Zrt.-vel még további egyeztetések voltak, vagy váltak szükségessé. Ezek az 
egyeztetések azóta megtörténtek. Most visszakapták véleményezésre.  
 
A napirendi ponttal kapcsolatban további kérdés, hozzászólás nem volt, szavazásra 
bocsátotta az előterjesztéshez tartozó határozati javaslat elfogadását.  
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Megállapította, hogy a Bizottság jelen lévő 6 tagja 6 igen szavazattal meghozta a 
következő határozatot: 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Köznevelési, Ifjúsági, Sport és Civil Bizottságának 

28/2021. (X. 21.) határozata 
a „Döntés közfeladat-ellátási szerződés megkötéséről a Veszprémi 

Labdarúgó és Sportszervező Kft.-vel” című előterjesztésről 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Köznevelési, Ifjúsági, 
Sport és Civil Bizottsága megtárgyalta a „Döntés közfeladat-ellátási szerződés 
megkötéséről a Veszprémi Labdarúgó és Sportszervező Kft.-vel" című előterjesztést. A 
Bizottság javasolja a Közgyűlésnek az előterjesztés megtárgyalását és a határozati 
javaslat elfogadását. 

 
 
4. Döntés a Veszprémi Petőfi Színház és a Kabóca Bábszínház 2019-2021. 

közötti időszakra vonatkozó fenntartói megállapodások teljesüléséről 
szóló záró beszámolójának elfogadásáról és új fenntartói 
megállapodások megkötéséről a 2022-2024. közötti időszakra 
vonatkozóan 
Előterjesztő:  Porga Gyula polgármester 
 

Sótonyi Mónika, a Bizottság elnöke: Elmondta, hogy közös működési és 
közreműködési megállapodás jött létre mind a két színház esetében a 2024. december 
31-ig szóló időszakra, illetve fenntartói megállapodások is köttettek. Ezek 3-3 éves 
periódusokról szóltak. Ez fog ez év végén lejárni. Az előterjesztés azt célozza, hogy 
újabb három évre, 2024. december 31-ig ezt a fenntartói megállapodást meg tudják 
ismételten kötni. A színházak esetében is azt gondolja, hogy az elmúlt év valóban a 
rugalmasságról szólt, és ők is aztán minden kreativitásukat bevetették, hiszen ezt a 
szektort is nagyon-nagyon erős mértékben sújtotta a pandémiás helyzet. Előadások 
maradtak el, viszont ők gyakorlatilag házhoz vitték a színházat, főleg a Petőfi Színház, 
abszolút élen járt ebben, de élen jártak abban is, hogy maszkokat varrjanak. Nagyon 
kreatívan kivették a részüket mindenből, ezúton is hálás és köszöni nekik.  
 
Vinkler Beáta külső szakértő: Csak kiegészítené, hogy még a kórházban is 
segítettek a betegek irányításában. Mindig volt ott a Petőfi Színházból ember. 
 
Sótonyi Mónika, a Bizottság elnöke: Mindkét színház vállalta a kiemelt 
minősítésnek a feltételeik, és ezeket is folyamatosan teljesítették. Ezekről is 
olvashatunk itt a beküldött beszámolókban. Valamint a záró beszámolókat szeptember 
15-ig kellett elkészíteni és javaslatot megfogalmazni a következő időszakra. Ezt a 
közgyűlésnek jóvá kell hagynia, ez az előterjesztés, ami itt van előttük. Van-e még 
valakinek kérdése, észrevétele ezzel az előterjesztéssel kapcsolatosan.  
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A napirendi ponttal kapcsolatban további kérdés, hozzászólás nem volt, szavazásra 
bocsátotta az előterjesztéshez tartozó első határozati javaslat elfogadását.  
 
Megállapította, hogy a Bizottság jelen lévő 6 tagja 6 igen szavazattal meghozta a 
következő határozatot: 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Köznevelési, Ifjúsági, Sport és Civil Bizottságának 

29/2021. (X. 21.) határozata 
a „Veszprémi Petőfi Színház 2019-2021. közötti időszakra vonatkozó 

Fenntartói megállapodás teljesítéséről szóló záró beszámolója 
elfogadásáról” című határozati javaslatról 

 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Köznevelési, Ifjúsági, 
Sport és Civil Bizottsága megtárgyalta „Döntés a Veszprémi Petőfi Színház és a Kabóca 
Bábszínház 2019-2021. közötti időszakra vonatkozó fenntartói megállapodások 
teljesüléséről szóló záró beszámolójának elfogadásáról és új fenntartói 
megállapodások megkötéséről a 2022-2024. közötti időszakra vonatkozóan” című 
előterjesztést. A Bizottság javasolja a Közgyűlésnek az előterjesztéshez tartozó, „a 
Veszprémi Petőfi Színház 2019-2021. közötti időszakra vonatkozó Fenntartói 
megállapodás teljesítéséről szóló záró beszámolója elfogadásáról” című előterjesztés 
megtárgyalását és a határozati javaslat elfogadását. 

 
 
A napirendi ponttal kapcsolatban további kérdés, hozzászólás nem volt, szavazásra 
bocsátotta az előterjesztéshez tartozó második határozati javaslat elfogadását.  
 
Megállapította, hogy a Bizottság jelen lévő 6 tagja 6 igen szavazattal meghozta a 
következő határozatot: 

 
Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Köznevelési, Ifjúsági, Sport és Civil Bizottságának 
30/2021. (X. 21.) határozata 

a „Kabóca Bábszínház 2019-2021. közötti időszakra vonatkozó Fenntartói 
megállapodás teljesítéséről szóló záró beszámolója elfogadásáról” című 

határozati javaslatról 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Köznevelési, Ifjúsági, 
Sport és Civil Bizottsága megtárgyalta „Döntés a Veszprémi Petőfi Színház és a Kabóca 
Bábszínház 2019-2021. közötti időszakra vonatkozó fenntartói megállapodások 
teljesüléséről szóló záró beszámolójának elfogadásáról és új fenntartói 
megállapodások megkötéséről a 2022-2024. közötti időszakra vonatkozóan” című 
előterjesztést. A Bizottság javasolja a Közgyűlésnek az előterjesztéshez tartozó, „a 
Kabóca Bábszínház 2019-2021. közötti időszakra vonatkozó Fenntartói megállapodás 
teljesítéséről szóló záró beszámolója elfogadásáról” című előterjesztés megtárgyalását 
és a határozati javaslat elfogadását. 
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A napirendi ponttal kapcsolatban további kérdés, hozzászólás nem volt, szavazásra 
bocsátotta az előterjesztéshez tartozó harmadik határozati javaslat elfogadását.  
 
Megállapította, hogy a Bizottság jelen lévő 6 tagja 6 igen szavazattal meghozta a 
következő határozatot: 

 
Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Köznevelési, Ifjúsági, Sport és Civil Bizottságának 
31/2021. (X. 21.) határozata 

a „2022-2024. közötti időszakra vonatkozó Fenntartói megállapodás 
megkötéséről a Veszprémi Petőfi Színházzal” című közgyűlési határozati 

javaslatról 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Köznevelési, Ifjúsági, 
Sport és Civil Bizottsága megtárgyalta „Döntés a Veszprémi Petőfi Színház és a Kabóca 
Bábszínház 2019-2021. közötti időszakra vonatkozó fenntartói megállapodások 
teljesüléséről szóló záró beszámolójának elfogadásáról és új fenntartói 
megállapodások megkötéséről a 2022-2024. közötti időszakra vonatkozóan” című 
előterjesztést. A Bizottság javasolja a Közgyűlésnek az előterjesztéshez tartozó, „a 
2022-2024. közötti időszakra vonatkozó Fenntartói megállapodás megkötéséről a 
Veszprémi Petőfi Színházzal” című előterjesztés megtárgyalását és a határozati javaslat 
elfogadását. 

 
 
A napirendi ponttal kapcsolatban további kérdés, hozzászólás nem volt, szavazásra 
bocsátotta az előterjesztéshez tartozó negyedik határozati javaslat elfogadását.  
 
Megállapította, hogy a Bizottság jelen lévő 6 tagja 6 igen szavazattal meghozta a 
következő határozatot: 

 
Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Köznevelési, Ifjúsági, Sport és Civil Bizottságának 
32/2021. (X. 21.) határozata 

a „Döntés a 2022-2024. közötti időszakra vonatkozó Fenntartói 
megállapodás megkötéséről a Kabóca Bábszínházzal” című határozati 

javaslatról 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Köznevelési, Ifjúsági, 
Sport és Civil Bizottsága megtárgyalta „Döntés a Veszprémi Petőfi Színház és a Kabóca 
Bábszínház 2019-2021. közötti időszakra vonatkozó fenntartói megállapodások 
teljesüléséről szóló záró beszámolójának elfogadásáról és új fenntartói 
megállapodások megkötéséről a 2022-2024. közötti időszakra vonatkozóan” című 
előterjesztést. A Bizottság javasolja a Közgyűlésnek az előterjesztéshez tartozó, „a 
2022-2024. közötti időszakra vonatkozó Fenntartói megállapodás megkötéséről a 
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Kabóca Bábszínházzal” című előterjesztés megtárgyalását és a határozati javaslat 
elfogadását. 

 
 
5. Döntés az Ultimátum Állatvédelmi Alapítvánnyal kötendő támogatási 

szerződés jóváhagyásáról 
Előterjesztő: Porga Gyula polgármester 
 

Sótonyi Mónika, a Bizottság elnöke: Elmondta, hogy összességében jó dolognak 
tartja a támogatást, mert nyilván az állatvédelem területén is fontos a változás, a 
felelős állattartás népszerűsítése és hangsúlyozása. Az állatvédő civil szervezetek, 
menhelyek, állatotthonok támogatása. Picit talán nehéz sorsra vannak ők ítélve, hogy 
az a fajta feladat-ellátás, ami egyébként a mindennapokban megjelenik náluk, 
költségszinten is, a támogatásokban nagyon nehezen megvalósítható, és azt gondolja, 
hogy minden formát meg kell a tekintetben is ragadni, hogy akár magánemberként is 
támogassák ezeket a szervezeteket. Az önkormányzat is minden évben e tekintetben 
szerepet vállal. Ez idáig ötmillió forint támogatást kaptak a különféle állatvédő 
szervezetek, amelyek a városban működnek. Ez az előterjesztés amiatt van a Bizottság 
előtt, mert egy alapítványról van szó, és az alapítványok támogatásához közgyűlési 
döntés szükséges. Ennyit szeretett volna kiegészítésként elmondani.  
 
Winkler Beáta külső szakértő: Egy kérdése lenne, hogy ők ellátnak ebmesteri 
feladatokat is, vagy ez nem hozzájuk tartozik? 
 
Sótonyi Mónika, a Bizottság elnöke: Igen, ebmesteri feladatokat is ellátnak. 

 
A napirendi ponttal kapcsolatban további kérdés, hozzászólás nem volt, szavazásra 
bocsátotta az előterjesztéshez tartozó határozati javaslat elfogadását.  
 
Megállapította, hogy a Bizottság jelen lévő 6 tagja 6 igen szavazattal meghozta a 
következő határozatot: 

 
Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Köznevelési, Ifjúsági, Sport és Civil Bizottságának 
33/2021. (X. 21.) határozata 

a „Döntés az Ultimátum Állatvédelmi Alapítvánnyal kötendő támogatási 
szerződés jóváhagyásáról” című előterjesztésről 

 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Köznevelési, Ifjúsági, 
Sport és Civil Bizottsága megtárgyalta a „Döntés az Ultimátum Állatvédelmi 
Alapítvánnyal kötendő támogatási szerződés jóváhagyásáról” című előterjesztést. A 
Bizottság javasolja a Közgyűlésnek az előterjesztés megtárgyalását és a határozati 
javaslat elfogadását. 

 
 
6. Döntés Kábítószerügyi Stratégia elfogadásáról 

Előterjesztő: Hegedűs Barbara alpolgármester 
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Sótonyi Mónika, a Bizottság elnöke: Elmondta, hogy itt 2001-ben már megalakult 
a kábítószerügyi egyeztető fórum, akik foglalkoznak ezzel a súlyos problémával, de 
folyamatos megújulására van szükség. Ugyanolyan fontos itt a megelőzés, illetve a 
kezelési szakaszokat is, és minden egyes problémát orvosolni. Ez a stratégia 
gyakorlatilag 2025-ig terjedő időszakra javaslatokat fogalmaz meg átfogó konkrét 
intézkedésekre vonatkozóan, a kitűzendő célokra, feladatokra, hogy minél több sikert 
lehessen elérni a problémák kezelésében. Megkérdezi van-e valakinek kérdése. 
 
Zakar Csaba önkormányzati képviselő, a Bizottság tagja: Elmondta, hogy lenne 
egy módosító javaslata. Az 56. oldalon vannak a hosszú távú feladatok, és a H3-as 
pontjában megemlítik, felolvassa: a sportolás, természetjárás egészségmegőrzését és 
az általános erőnlét fejlesztését és programok meghonosítása. Ezeket a 
tevékenységeket életvitelben integráló fiatal példaképek állítása. És megjelölik Walter 
Attila kerékpár-versenyzőt vagy a veszprémi tájfutókat. Úgy véli, hogy lehetünk 
annyira lokálpatrióták, hogy vannak a városnak olimpián, világbajnokságon szerepelt 
versenyzői is, nem egy csömöri kerékpárost kellene itt megemlíteni. Gondol itt az úszó 
Rasovszky Kristófra vagy Lepsényi Boglárkára, aki most lett hetedszer világbajnok 
lábteniszben. 
 
Sótonyi Mónika, a Bizottság elnöke: Részéről elfogadhatónak tartja, köszöni a 
felvetést. Azt gondolja, hogy ez jó ötlet. 
 
Zakar Csaba önkormányzati képviselő, a Bizottság tagja: Elmondja, hogy a 
szervezésnél célszerűbb a saját sportolóikat meghívni, mint Walter Attilának szólni, 
vagy külföldről jöjjön valaki.  
 
Sótonyi Mónika, a Bizottság elnöke: Akkor ezzel a módosítással együttesen teszi 
föl a kérdést, tehát Zakar Csaba képviselő bizottsági tag módosító javaslatával 
együttesen, hogy például kerüljön bele Rasovszky Kristóf nyíltvízi úszó olimpikon, 
illetve akár az olimpikonjainkat név szerint említsék? Hogy pontosítsák? Kérdezi, hogy 
sorolják-e fel név szerint az olimpikonjainkat. 
 
A Bizottság tagjai jelezték egyetértésüket. 
 
Vinkler Beáta külső szakértő: Javasolja, hogy legyenek büszkék rájuk. 
 
Sótonyi Mónika, a Bizottság elnöke: Válaszában elmondta, hogy büszkék rá. 
Nyilván nem feltétlen ebben a közegben kell rájuk büszkének lenni, de itt is hangot 
lehet ennek adni. 
 
Vinkler Beáta külső szakértő: Javasolja, hogy ne egyet emeljenek ki. 
 
Sótonyi Mónika, a Bizottság elnöke: Összegezve tehát az idei évben, akik részt 
vettek az olimpián veszprémi olimpikonok, ők név szerint kerüljenek bele. Ezzel a 
módosítással együtt szavazásra bocsátotta az előterjesztéshez tartozó határozati 
javaslat elfogadását.  
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Megállapította, hogy a Bizottság jelen lévő 6 tagja 6 igen szavazattal meghozta a 
következő határozatot: 

 
Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Köznevelési, Ifjúsági, Sport és Civil Bizottságának 
34/2021. (X. 21.) határozata 

a „Döntés Kábítószerügyi Stratégia elfogadásáról” című előterjesztésről 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Köznevelési, Ifjúsági, 
Sport és Civil Bizottsága megtárgyalta a „Döntés Kábítószerügyi Stratégia 
elfogadásáról” című előterjesztést. A Bizottság javasolja a módosításokkal együtt a 
Közgyűlésnek az előterjesztés megtárgyalását és a határozati javaslat elfogadását. 

 
 
7. Döntés Veszprém Város Ifjúsági Kerekasztal létrehozásáról szóló 

202/2020. (VI. 26.) közgyűlési határozat módosításáról  
Előterjesztő: Hegedűs Barbara alpolgármester 

 
Sótonyi Mónika, a Bizottság elnöke: A tavalyi évben a közgyűlés elé került már, 
és a közgyűlés jóváhagyta ennek a kerekasztalnak a létrehozását. Ifjúságot érintő 
önkormányzati döntésekben lehetne javaslattal élni nekik, vagy akár véleményezni. 
Most az alapszabály módosítása miatt kerül a Bizottság elé ez az előterjesztés, hogy 
magánszemélyek is csatlakozhassanak ehhez a kerekasztalhoz, illetve módosulna még 
az ülések száma, tehát hagyományos üléseket is szeretnének a jövőben megtartani, 
illetve informális időszakot is, valamint, hogy online találkozók, illetve sürgős esetekben 
írásbeli szavazási lehetőség is legyen. Itt Zakar Csaba képviselő úrnak volt egy 
észrevétele. Ennek alapján lecserélésre került ez az előterjesztés. Mindenki látta az 
újat, Csabának volt egy ponttal kapcsolatos módosítása teljes joggal. Az új szerint 
kérdezi, hogy van-e valakinek még észrevétele, hozzászólása. 
 
Zakar Csaba önkormányzati képviselő, a Bizottság tagja: Lenne egy kérdése. 
A 2.2 bekezdés e) pontja szerint: A szerveztek képviselőinek szavazatát az egyes 
napirendek során súlyozottan kell számítani. Kérdezi, hogyan működik ez a súlyozott 
szavazás. Mert úgy véli, hogy akkor kellene valami mellékletet csinálni, mert ez így 
kevés. Egy ülést nem lehet így levezetni, kellene valami hivatalos papír hozzá. 
 
Sótonyi Mónika, a Bizottság elnöke: Elmondta, hogy ennek az előterjesztője 
Hegedűs Barbara alpolgármester asszony. Magasi Anikó irodavezető asszony van itt, 
aki az előkészítésben részt vett. Nem tudja, hogy irodavezető asszonynak ezzel 
kapcsolatosan van-e információja, vagy pedig alpolgármester asszony fog tudni erre 
majd választ adni. 
 
Dr. Lohonyai Bernadett csoportvezető: Válaszában elmondta, hogy az 
előterjesztő szándéka az volt, hogy a szavazásnál kitűnjön, hogyha egy tag szervezetet 
képvisel - és így nyilván több embert képvisel -, vagy pedig magánszemélyként, 
egyedüli tagként vesz részt. Azt szeretnék, hogy a szavazásnál egy picit nagyobb 
hangsúllyal jelenjen meg a szervezetet képviselőknek a szavazata. 
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Sótonyi Mónika, a Bizottság elnöke: Kérdezi, hogy akkor ezt nem lehetett volna 
konkrétabban megfogalmazni, hogy egyértelműbb legyen?  
 
Zakar Csaba önkormányzati képviselő, a Bizottság tagja: Szerinte kellene egy 
melléklet, a kiinduló adatokra, mondjuk a létszámokkal, mert benne vannak felsorolva, 
hogy kik a tagok, és azt lehetne évente az új adatokkal pontosítani, hogy legyen az 
ülés vezetőjének egy segédlete, hogy hol menyi szavazatot számolhat. Ezt pedig bele 
kellene foglalni az alapszabályba. 
 
Sótonyi Mónika, a Bizottság elnöke: Úgy tudja, hogy vannak fix tagok, akik 
létrehozták. Tehát, hogy nyilván őket szeretnénk, hogy az ő véleményük súlyozottan 
jelenjen meg. Illetve most szeretnének új tagokat bevonni, magánszemélyeket. De 
akkor ezt így folyamatosan frissítgetni kellene, mert ezt nem tudhatják előre, hogy 
egyébként év folyamán kik vagy hányan szeretnének ehhez csatlakozni, tehát az sem 
biztos, hogy jó megoldás. Bár most volt az Ifjúsági Kerekasztalnak ülése, nem tudott 
részt venni, és lehet, hogy Halmay Gábor képviselő úr ezzel kapcsolatban több 
információval tud szolgálni. 
 
Halmay Gábor önkormányzati képviselő: Elmondta, hogy tagja az Ifjúsági 
Kerekasztalnak, nem önkormányzati képviselőként, hanem egy szervezet 
képviseletében. Valóban, van 6-7 szervezet alapítvány, egyesület, amelyik alapította 
ezt az egészet, és most került módosításra az adott szabály, hogy magánszemélyek is 
csatlakozhatnak. Ez egyébként az ifjúsági fővárosi pályázat kapcsán vált szükségessé. 
Ez a súlyozás pontosan ezért került bele, illetve jól mondták a hivatal munkatársai is, 
hogy akik egy szervezetet képviselnek, ők több embert képviselnek. De ezt azért nehéz 
konkrétan megfogalmazni, mert például egy alapítvány esetében, mondjuk, van három 
tagja hivatalosan a kuratóriumnak, vagy négy. De egyébként sokkal több tömeget tud 
maga mögött a szervezet, amit ő képvisel, mert egy alapítvány alapvetően támogat 
mondjuk egy nem jogi társaságot. Tehát ilyen tekintetben ezt nagyon nehéz konkrétan 
megfogalmazni, de érdemes, hogy keretekbe helyezzük ezt az egészet. Így jelenleg 
nehéz erre válaszolni. Amíg nem látják azt, hogy egyáltalán hány magánszemély fog 
ehhez csatlakozni, hogy mennyire fontos az, hogy ezt súlyozzák, addig nehéz szerinte 
ezt ennél konkrétabban megfogalmazni. 
 
Sótonyi Mónika, a Bizottság elnöke: Megpróbálja összefoglalni, amit Zakar Csaba 
képviselő úr mondott. Azzal egyébként tud azonosulni, hogy jobb lenne ezt egy picit 
konkretizálni az alapszabályban. Viszont azt is érti, amit Halmay Gábor képviselő úr 
mondott, hogy amiatt nagyon nehéz ezt ennél konkrétabban megfogalmazni, nem 
tudhatják, hogy hány belépője lesz ennek az év folyamán. Vagy valami melléklet és 
folyamatos beszámolási kötelezettség lenne? Vagy tájékoztatási kötelezettség? Vagy 
nem tudja, hogy ennek mi a jogi útja, vagy ezt hogy lehetne lekövetni. Vagy egyáltalán 
szükséges-e egyébként? Most még ez is fölmerül bennük. Szükséges-e ezt még ennyire 
itt forszírozni. Merthogy egyébként világosak a célok. Teljesen jól meg van fogalmazva, 
és ez most arról szól, hogy lehetőséget teremtenek az alapszabály által, hogy a 
meglévő alapító civil szervezeteken kívül, aki szeretne, az tudjon ehhez a kerekasztal 
munkájához csatlakozni. Most, ha végig gondolja, lehet, hogy egyébként nem kell 
túlmagyarázni, mert hogy ez egy nagyon jó dolog. A 2024-es Európa Ifjúsági Fővárosa 
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rendezvényen szeretnének részt venni, ennek az előkészületi munkái is most már 
zajlanak. Így a kerekasztal által lehetőséget kaphatnának ahhoz, hogy minél több 
fiatalkorú kerüljön megszólításra, fogalmazhasson véleményt vagy mondhasson el 
ötletet. 
 
Magasi Anikó irodavezető: Válaszában elmondta, hogyha ezt szorosabban szeretné 
látni a bizottság, akkor esetleg két hónap vagy valamilyen meghatározott időn belül 
újra tájékoztató jelleggel megnézik azt, hogy egyébként a kerekasztal köre hogyan 
bővült, és mi történt, és akkor lehet esetleg látni, hogy szükséges-e vagy van-e 
lehetőség ezt szabályozni.  
 
Csik Richárd önkormányzati képviselő: Mind elnök asszonnyal, illetve mind 
irodavezető asszonnyal, illetve Gábor felvetésével is egyetért. Ugyanis tényleg nem 
látják, hogy milyen rendszerben fog ez az egész működni. Hogyha ez a felvetés, 
bizonyos időszakonként vagy eltelt időszak után megvizsgálnák újra. Ezt 
elfogadhatónak tartja, ha képviselőtársa ebben nyitott, és ezt így el tudja fogadni. 
 
Zakar Csaba önkormányzati képviselő, a Bizottság tagja: Az a problémája, 
hogy az alapszabály szerint az ülést vezető nem tud szavazást tartani. Nem tud 
eredményt hirdetni, mert nem tudja, hogy melyik szavazatot hány fővel kell 
beszámolnia. 
 
Sótonyi Mónika, a Bizottság elnöke: Elmondta, hogy itt most arról van szó, hogy 
vannak alapító szervezetek, és most az alapszabály egyébként meg arra tér ki, hogy 
magánemberek is csatlakozhatnak, de a szervezet és a magánember között teljesen 
egyértelmű különbség van. Tehát, hogy a szervezetek képviselőinek szavazatát az 
egyes napirendnél is súlyozottan kell számolni. Most, ha így végig gondolja, szerinte 
ez nagyon egyértelmű. Mert akik újként be akarnak lépni, pont most azt fogják 
lehetővé tenni az alapszabály módosításával. 
 
Zakar Csaba önkormányzati képviselő, a Bizottság tagja: Megkérdezi, hogy 
milyen súllyal számítanak, kettővel, hárommal, tízszer, százzal, ezerrel. 
 
Sótonyi Mónika, a Bizottság elnöke: Megkérdezi, hogy most például itt azt 
szeretné-e, hogy szám szerint legyen meghatározva az, hogy mondjuk a szervezetek 
szavazata kettőt jelentsen a magánemberé meg egyet. Vagy most nem érti. Merthogy 
így szerinte ez itt most így egyértelmű. 
 
Zakar Csaba önkormányzati képviselő, a Bizottság tagja: Válaszában 
elmondta, hogy neki nem volt egyértelmű.  
 
Csik Richárd önkormányzati képviselő: Továbbra is azt mondja, hogy érti a 
felvetést, és abszolút megérti. De amint ebbe a problémába ütköznek majd, újra 
visszahozzák, és tárgyalnak róla, és eldöntik, hogy miként, meg hogyan. Nem látják, 
hogy miként fog ez menni, mert nem volt erre példa e tekintetben. Szerinte nincs jobb 
döntés, mint hogy ezt most elfogadják, és akkor, amikor ezzel kapcsolatosan probléma 
van, akkor visszahozzák, és újra tárgyalják. Ez a véleménye. 
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Sótonyi Mónika, a Bizottság elnöke: Még az jutott eszébe, elképzeli, hogyha a 
kerekasztal tart egy fórumot, találkozót, és például tíz szervezet képviselője ott van és 
tíz magánember képviselője ott van. Egyenlő a szavazás valamilyen témában. Igazából 
akkor lép életbe ez az e) pont. Hogy súlyozottan. És akkor onnantól fogva mondhatja 
ennek a levezető elnöke, hogy a szervezeteké a hangsúlyosabb, az erősebb válaszadás. 
De ez meg már nem a Bizottság problémája. Tehát ezt ők ott helyi szinten kezelik majd 
a kerekasztalon belül.  
 
Vinkler Beáta külső szakértő: Szerinte Zakar Csaba arra gondolhatott, hogy van 
mondjuk egy szervezet – tegyük fel ennek az egész kerekasztalnak mondjuk 1000 a 
szavazati száma –, és akkor per valamennyi ennek a szervezeté, ezekből per 
valamennyi annak a szervezeté, és így adódna össze a szavazat. Megkérdezi, hogy 
nem erre gondolt-e.  
 
Zakar Csaba önkormányzati képviselő, a Bizottság tagja: Ez is lehet egy 
megoldás. 
 
Vinkler Beáta külső szakértő: Az egész egy egység az ezer, és akkor mondjuk van 
egy egyesület, egy alapítvány, és akkor ők, amikor megjelennek, akkor ők nem tudja 
mennyi főben képviseltetik magukat, és 1000/246, 1000/326, és akkor ahogy ők 
szavaznak, nekik 326-ot ér az ezerből a szavazatuk. 140-et, 50-et, neki 70-et, és akkor 
így adódna össze. Erre gondol, ahogy így elgondolta az egészet, neki az lenne a jó. 
 
Sótonyi Mónika, a Bizottság elnöke: Szerinte meg ezt nem kell túlkomplikálni és 
túlgondolni. Az Ifjúsági Kerekasztal ellátja a feladatát, vannak benne civil szervezetek 
vezetői, akiknek mondjuk egyenlő döntésnél nyomatékosabban bír a szavazatuk vagy 
véleményük. Egyébként, ha végig gondolják, teljesen logikus, hogy egy szervezetnek 
miért ne lehessen hangsúlyosabb a véleménye. Egyrészt, amit itt Halmay Gábor 
képviselő is mondott, hogy ők nyilván többeket képviselnek, mint egy magánember, 
magánember saját magát képviseli egy bizonyos ügyben. Úgyhogy szerinte ezt nem 
kell túlkomplikálni. Szervezetek maguk között eldöntik. 
 
Benczik Gabriella, a Bizottság alelnöke: Annyit szeretne csak ehhez hozzászólni, 
hogy maga az alapszabály azt mondja, hogy egyes napirendek során súlyozottan kell 
számolni. Tehát neki ebből az jön le, hogy bizonyos programoknál – amit akárhogy is 
vesszük – mindenféleképpen a szervezetek és magában a kerekasztalban dolgozó 
kilenc alapítvány és közalapítvány, egyesület, önkormányzat, diákönkormányzat 
szervez meg. Úgy gondolja, hogy ezeknél az egyes napirendi pontoknál természetes, 
hogy úgy számolnak súlyozottan, hogy ezeknek a szervezeteknek valamivel többet ér 
a szavazata lévén, hogy ők fogják a programot megszervezni. A civil tag ezen besegít, 
vagy részt vesz, de leginkább besegít. Tehát úgy gondolja, hogy mivel az 
alapítványoknak, egyesületeknek, diákönkormányzatoknak van itt felelőssége 
természetesen, hogy súlyozottan veszi figyelembe. Úgy tudja, tulajdonképpen igaz, 
hogy az igen-nem szavazatokat figyelembe veszi, a tartózkodást nem. Tehát van egy 
ilyen, ez már választójogi probléma. Tehát nem szeretne ezzel külön foglalkozni. Mert 
neki természetes, hogy ilyenkor súlyozottan vesszük a szavazatokat egyes napirendi 
pontoknál. 
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Halmay Gábor önkormányzati képviselő: Elmondja, hogy megnyitotta az 
alapszabályt, és a 2.1 pontnak a k) pontja egyébként azt is kimondja, hogy maga a 
tagság sem alakulhat úgy, hogy többen vannak a magánszemélyek, mint a 
szervezetek. 51-49 százalék arányban kell lenniük. Ahogy Benczik Gabriella 
képviselőtársa is mondja, itt vannak olyan programpontok, olyan elemek, ahol a 
felelősség a szervezeteké, és ezért sokkal súlyosabban is szerepelnek egy szavazásnál. 
Több ponton is kitér erre az alapszabály. 
 
Sótonyi Mónika, a Bizottság elnöke: Szerinte ezt kivesézték, és ez így jól van, 
ahogy van. Tehát egyértelmű, hogy a szervezeteknek legyen meg az a lehetősége, 
hogy valóban az ő szavazatuk vagy véleményük határozottabb, vagy tényleg 
súlyozottabb, mint egy magánember véleménye. 
 
A napirendi ponttal kapcsolatban további kérdés, hozzászólás nem volt, szavazásra 
bocsátotta az előterjesztéshez tartozó határozati javaslat elfogadását.  
 
Megállapította, hogy a Bizottság jelen lévő 6 tagja 5 igen szavazattal 1 tartózkodással 
meghozta a következő határozatot: 

 
Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Köznevelési, Ifjúsági, Sport és Civil Bizottságának 
35/2021. (X. 21.) határozata 

a „ Döntés Veszprém Város Ifjúsági Kerekasztal létrehozásáról szóló 
202/2020. (VI. 26.) közgyűlési határozat módosításáról” című 

előterjesztésről 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Köznevelési, Ifjúsági, 
Sport és Civil Bizottsága megtárgyalta a „Döntés Veszprém Város Ifjúsági Kerekasztal 
létrehozásáról szóló 202/2020. (VI. 26.) közgyűlési határozat módosításáról” című 
előterjesztést. A Bizottság javasolja a Közgyűlésnek az előterjesztés megtárgyalását 
és a határozati javaslat elfogadását. 

 
Sótonyi Mónika, a Bizottság elnöke megköszönte a munkát, és a bizottsági ülést 
08 óra 48 perckor berekesztette. 
 
 

K.m.f. 
 
 

 Sótonyi Mónika Benczik Gabriella 
 a Bizottság elnöke a Bizottság alelnöke 


